
 Mötesanteckningar  
Sammanträdesdatum  
2023-02-15 

 

Kommunala Pensionärsrådet 
 
 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

Plats och tid Träffpunkt Stationsgatan 5, Hultsfred 15 februari 2023 kl. 08:30-11:35 
   
Deltagare Per-Inge Pettersson, C, ordförande 

Lars Rosander, C 
Jonny Bengtsson, S 
Lena Hasting, PRO 
Bengt Nilsson, PRO 
Elsy Larsson, SPF 
Claes-Göran Odengrund, SPF 
Britt Nilsson, SKPF 
Maritha Jensen, Anhörigföreningen 
Håkan Hermansson, SPF 
Monica Karlsson, SKPF 
Elisabeth Snygg Johnsson, SKPF 
Lars Johansson, Anhörigföreningen 

  
  

Övriga deltagande Marie Pihl, verksamhetschef vård och omsorg 
Josephine Larsson, sekreterare 
 
 

Paragrafer 1-8 
 

Ärendelista  2023-02-15 
 

 
 Upprop   

§ 1 Föregående mötesanteckningar   

§ 2 Redovisning av åtgärder efter 
ortsvandringar 

  

§ 3 Kommunala frågor   

§ 4 Lägesrapport arbetsgrupp för enkla 
hjälpmedel 

  

§ 5 Lägesrapport Hultsfred Trygga Hem 2016/27  

§ 6 Verksamhetsfrågor vård och omsorg   

§ 7 Hemtjänstindex   

§ 8 Övriga frågor   

 

1



 Mötesanteckningar  
Sammanträdesdatum  
2023-02-15 

1(1) 

Kommunala Pensionärsrådet 

 

Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande 

 
 
  

KPR § 1/2023   
 
Föregående mötesanteckningar 
 
Ärendebeskrivning 
Ordförande går igenom föregående mötesanteckningar från pensionärsrådet 
2022-12-12. 
 
Ordförande informerar om att Riksförbundet PensionärsGemenskap (RPG) 
i Hultsfreds kommun är upplöst och därmed inte kommer delta på 
pensionärsrådet framåt. 
 
Håkan Hermansson, SPF, vill svara på frågan ställd till representanter på 
pensionärsrådet 2022-12-12 om vad som fungerar bra eller inte på rådets 
möten. Håkan tycker att det fungerar bra, att aktuella frågor lyfts och att det 
är högt i tal. Håkan undrar om det går att synliggöra mötena mer, till 
exempel via lokala tidningar. Lena Hasting, PRO, framför att en 
presentation av vad pensionärsrådet är för något skulle vara bra. 
 
Frågan tas med till kommande beredning inför pensionärsrådets möte 2023-
05-17. 
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Kommunala Pensionärsrådet 

 

Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande 

 
 
  

KPR § 2/2023   
 
Redovisning av åtgärder efter ortsvandringar 
 
 
Sammanfattning 
Information om genomförda och planerade åtgärder efter ortsvandringar. 
 
Ärendebeskrivning 
Föredragande av punkten är sjuk på dagens möte. Kommunalråd Lars 
Rosander informerar pensionärsrådet i stora drag om genomförda och 
pågående projekt.  
 
De synpunkter och önskemål som kom fram under kommunens 
ortsvandringar finns att läsa på kommunens hemsida. 

• I Målilla har en ny skola, en multiarena och ett ute-gym byggts. 
Planteringar har också kommit till vid rastplatsen vid Skeppet. 
Ytterligare planteringar planeras vid gångstråk med mera.  

• I Järnforsen har en lekplats förskönats och en boulebana har kommit 
till. Det har gjorts planteringar vid dammen, gångstråk och torget.  

• I Mörlunda har en lekplats förskönats, ett ute-gym tillkommit och 
planteringar gjorts vid rastplatser. 

• I Silverdalen har en lekplats förskönats. Det finns tankar kring 
skolan och förskolan samt en tomt i anslutning till skolan.  

• I Vena planeras att förändringar ska ske i samband med byggnation 
av en ny förskola.  

• I Virserum har man gjort förändringar med en lekplats, grillplats, 
ute-gym och boulebana. En ny bro ska byggas mellan Virumsvallen 
och Dackestop.  

 
I Hultsfred tätort pågår många större projekt. I samband med detta 
renoveras avlopps- och vattenledningar. Det kan hända många oförutsedda 
saker när man börjar gräva och trafiken får under tiden omdirigeras. Ett 
gångstråk görs i ordning i etapper mellan Stålhagen och Köpingsparken.  
 
På Tors plan i Hultsfred kommer det bli ett öppet torg utan biltrafik. Det 
kommer bli fler parkeringsplatser än idag i närheten av torget. 
 
Kommunen har sålt en tomt i det nya området vid Herrstorpet i Hultsfred 
till ett företag. Företaget planerar att bygga hyresrätter som ska vara 
självförsörjande på el.  
 
Det har även skett investeringar i väg, avlopp och vatten i Målilla 
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Kommunala Pensionärsrådet 

 

Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande 

handelsområde.  
 
Under 2023 finns ingen budget för toppbeläggning på befintliga vägar då 
asfalt är väldigt dyrt i nuläget. Uppgrävda vägar kommer dock asfalteras 
under 2023.  
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Kommunala Pensionärsrådet 

 

Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande 

 
 
  

KPR § 3/2023   
 
Kommunala frågor 
 
Sammanfattning 
Kommunalråd Lars Rosander informerar rådet om frågor som just när är 
aktuella i kommunen.  
 
Ärendebeskrivning 
Nu har budgetarbetet startat inför 2024 för beslut i kommunfullmäktige i 
juni.  
 
Stora investeringar framåt är  

• fortsatta till- och ombyggnationer av kommunens särskilda boenden 
via Hultsfred Trygga Hem.  

• renovering och ombyggnad av byggnaden för bland annat 
korttidsenheten och den kommunala hälso- och sjukvården på 
Knektagårdsområdet i Hultsfred. 

• en ny förskola i Vena.  
• en brandstation i Rosenfors. 
• ett garage för brandbil och duschutrymme i Järnforsen i samarbete 

med Kvillsfors i Vetlanda kommun.  
 
Kommunen ser också över lokalerna i Silverdalens skola. Kommunen 
kommer få fördela investeringarna på ett antal år och göra en 
prioriteringsordning. 
 
Diskussion förs på rådet om solcellsparker och vindkraft.  
 
Håkan Hermansson, SPF, framför att fasta läkare på hälsocentralen i 
Hultsfred är önskvärt. Det pågår ett utvecklingsarbete på hälsocentralen i 
Hultsfred. Diskussion förs på rådet om samverkan mellan kommunen och 
Region Kalmar län. 
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Kommunala Pensionärsrådet 

 

Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande 

 
 
  

KPR § 4/2023  
 
Lägesrapport arbetsgrupp för enkla hjälpmedel 
 
Sammanfattning 
Elsy Larsson, SPF, lämnar lägesrapport om arbetsgruppens arbete med 
enkla hjälpmedel. 
 
Ärendebeskrivning 
Tillgänglighet.nu finns på Stationsgatan 5 i Hultsfred, på Träffpunkt 
Stationen.  
 
Det är bra att kunna synliggöra enkla hjälpmedel. Tillgänglighet.nu och 
kommunens rehabiliteringsenhet samarbetar och hjälper till att informera 
om enkla hjälpmedel och hjälpmedel som går att få förskrivna.  
 
Tillgänglighet.nu kan beställa hem det hjälpmedel som önskas. För att det 
ska vara så enkelt som möjligt levereras paketet till lokalen och den som 
beställt kan betala med swish eller kontant.  
 
Arbetsgruppen för enkla hjälpmedel arbetar även med rollatorcaféer och 
glasskåp runt om i kommunen. Årets datum för rollatorcaféer är inte klara 
ännu. Rollatorcaféerna hålls normalt på någon av kommunens träffpunkter. 
Då får man möjlighet att få sin rollator servad och se vilka andra enkla 
hjälpmedel som finns.  
 
Ordförande framför ett tack till arbetsgruppen för enkla hjälpmedel för det 
arbete som görs. 
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Kommunala Pensionärsrådet 
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KPR § 5/2023 Dnr 2016/27  
 
Lägesrapport Hultsfred Trygga Hem 
 
Sammanfattning 
Verksamhetschef för vård och omsorg berättar om pågående till- och 
ombyggnation av särskilda boenden i kommunen.  
 
Ärendebeskrivning 
Arbetet pågår på det särskilda boendet för äldre på Aspedalsgatan i 
Hultsfred. Den första etappen av arbetet beräknas vara klart till sommaren. 
Hela boendet beräknas vara klart 2024.   
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Kommunala Pensionärsrådet 
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KPR § 6/2023   
 
Verksamhetsfrågor vård och omsorg 
 
Sammanfattning 
Verksamhetschef för vård och omsorg informerar rådet om frågor som är 
aktuella inom vård och omsorg. 
 
Ärendebeskrivning 
Just nu är rekrytering av semestervikarier aktuellt inför sommaren. Det är 
svårt att hitta tillräckligt många. Kommunen kompletterar med att erbjuda 
förskjuten semester mot ersättning för ordinarie personal.  
 
Det har gått en del rykten kring covid-19 inom vård och omsorg på senare 
tid. Det finns inte mer smitta inom vård och omsorg än i övriga samhället. I 
skrivande stund behöver omsorgspersonalen fortsatt använda munskydd 
eller visir vid brukarnära arbete och boendena ingår i smittspårning. När 
smitta förekommer är det idag många som klarar en covid-19-infektion tack 
vare vaccinationerna.  
 
Diskussion förs om personlig assistans i kommunens regi och Gotlands 
arbete med extrajobb för tonåringar.  
 
PRO:s och SPF:s arbete med ofrivillig ensamhet i kommunen har kommit i 
gång. Det finns nu ett behov av frivilliga på de olika orterna. Idag har man 
ett tiotal, samtliga har skrivit på om tystnadsplikt.  
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Kommunala Pensionärsrådet 

 

Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande 

 
 
  

KPR § 7/2023  
 
Hemtjänstindex 
 
Sammanfattning 
Information om hemtjänstindex från Håkan Hermansson, SPF. 
 
Ärendebeskrivning 
Håkan Hermansson, SPF, vill uppmana kommunen att köpa hela 
utredningen som kostar 20 tusen kronor. Hultsfreds kommun kom på 17:e 
plats i Sverige och bäst i länet. Det område kommunen behöver se över 
utifrån resultatet är information.  
 
Ordförande Per-Inge Pettersson, C, informerar om att en ny tjänst ska 
tillsättas, socialt ansvarig samordnare. Den funktionen kommer arbeta med 
övergripande kvalitetsfrågor inom förvaltningen. Frågan tas med till 
socialnämndens arbetsutskott. 
 
Skickas till 
Socialnämndens arbetsutskott 
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Kommunala Pensionärsrådet 
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KPR § 8/2023   
 
Övriga frågor 
 
Sammanfattning 
Övriga frågor lyfts.  
 
Ärendebeskrivning 
SPF frågar kring bedömningsambulansen som fanns i kommunen. Det var 
ett ettårigt projekt som avbrutits i förtid. Både PRO och SPF har engagerat 
sig i frågan och ser positivt på en bedömningsbil som komplement till 
vanlig ambulans.  
 
Frågan tillhör Region Kalmar län. Ordförande föreslår att Regionen 
tillfrågas att ge en återkoppling i frågan på pensionärsrådet i maj. Det vore 
bra att få en återkoppling på: 

1. varför det inte finns någon fast läkarkontakt i Hultsfreds kommun? 
2. hur utvärderingen av projektet bedömningsbil visat och hur man 

tänker framåt? 
 
Skickas till 
Beredning pensionärsråd 
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